الاردن
	AUTHORIZATION OF AGENT

I/We ……………………………………………………………...

Of       ……………………………………………………..

…………………………………………………………….

 do hereby appoint Baianat Intellectual Property Co. LLC registered under No. (55037) and/or Baianat for Legal Consultations and Arbitration Co. LLC. registered under No. (571) and/or Infinity Intellectual Property Co. LLC registered under No. (51894) jointly or severally to act as our to act as my/our agent(s) in Jordan for the registration, protection, renewal or amendment or cancellation the registration or assignment of my/our trademarks, patents, industrial models, industrial designs, copyrights, domain names, plant varieties , franchises and licenses and other Intellectual Property rights, and the recordal of change of agent, and/or name, and/or address, to protecting our intellectual Property Rights through Border Measures and to represent us in cases of infringement of the said rights.

Notices, requisitions, communications and certificates relating to these matters may be sent to the said agent(s) at the following address, which is also my/our address for service:

P.O. Box 910580

AMMAN 11191

JORDAN

E-mail: Jordan@baianatip.com
I/We hereby undertake to notify the concerned Department(s) of any change in my/our address for service mentioned above during the period of legal protection.

For the aforesaid purpose, I/We authorize the said agent(s) to complete, sign and lodge all documents he/they may deem necessary or appropriate; to withdraw, alter and amend such documents, to keep my/our registrations in force; to appear at all the government and other offices in Jordan  and we authorized them to appoint Lawyers on behalf us in order  to file and respond to oppositions, cancellation actions and submit necessary evidence to the Registrar of Trademark, Industrial designs and models and/or Competent Court; to represent me/us before Jordan courts of whatsoever type, competence or grade and before the High Court Of Justice or the Administrative Court or the High Administrative Court or the Court of Cassation  with all Legal and Judicial proceedings in connection with the said rights, and to appoint lawyers or substitute(s) for the performance of all or part of any of the aforesaid acts and terminate him/them. I/We hereby confirm and ratify whatsoever the said agent(s), his/their substitute(s) may lawfully do in accordance with these presents.

Signed in ...........................................................
this................ day of .................................... 




Signature:
	
	تــوكــيــــل

انا/ نحن ...................................................................

  لمقيم/ المقيمون .....................................................

                  ...............................................................

قد عينت/ عينا شركة بيانات للملكية الفكرية ذ.م.م المسجلة تحت الرقم (55037)  و/أو شركة بيانات للاستشارات القانونية و التحكيم ذ.م.م المسجلة تحت الرقم (571) و/أو شركة انفنيتي للملكية الفكرية ذ.م.م المسجلة تحت الرقم (51894) مجتمعين أو منفردين ليكونوا وكلاء عنا في الاردن لتسجيل أو حماية  او تجديد او تعديل أو شطب تسجيل أو نقل ملكية العلامة التجارية أو براءات الاختراع أو النماذج الصناعية أو الرسوم الصناعية أو حقوق المؤلف أو أسماء النطاق أو الأصناف النباتية أو إجازات الاستثمار أو التراخيص أو غيرها من حقوق الملكية الفكرية التي تخصني/ تخصنا، وفي قيد تغيير الوكيل و/او الاسم و/او العنوان، و/أو اتخاذ التدابير الحدودية لحماية حقوق الملكية الفكرية وتمثيلي/تمثيلنا في حالات التعدي على الحقوق المذكورة التي تخصني/ تخصنا 
أرجو/ نرجو أن ترسل جميع الاعلانات والطلبات والمكاتبات والشهادات التي تتعلق بهذه الموضوعات للوكيل المذكور/الوكلاء المذكورين على العنوان التالي الذي اتخذته/ اتخذناه ايضا عنوانا لي/ لنا للتبليغ:
ص.ب 910580

عمان 11191

المملكة الاردنية الهاشمية

بريد الكتروني: Jordan@baianatip.com
واتعهد/ نتعهد بأن اخطر/ نخطر المصلحة او المصالح المختصة عن كل تغيير في عنوان التبليغ المبين اعلاه اثناء مدة الحماية القانونية. 
ولهذا الغرض اصرح/ نصرح للوكيل المذكور/الوكلاء المذكورين باعداد وتوقيع وايداع كافة المستندات التي يراها ضرورية او مناسبة واسترجاع اي منها وتصحيحها وتعديلها وابقاء تسجيلي/ تسجيلنا نافذا؛ كما افوض/ نفوض الوكيل المذكور/الوكلاء المذكورين بالمثول امام كافة الدوائر الحكومية وغيرها في الأردن كما نفوضهم بتعيين محامين بالنيابه عنا لاجل تقديم كافة الاعتراضات وطلبات الترقين والردود والأدلة والبينات إلى مسجل العلامات التجارية و/او الرسوم و النماذج الصناعية  و/أو المحكمة المختصة؛ وتمثيلي/ تمثيلنا امام المحاكم في الاردن على اختلاف انواعها واختصاصاتها ودرجاتها وكذلك محكمة العدل العليا أو المحكمة الادارية أو المحكمة الادارية العليا او محكمة التمييز واتخاذ كافة الإجراءات القضائية والقانونية فيما يتعلق بحماية حقوقي/ حقوقنا المذكورة اعلاه وان يعين المحامين و/أو وكيلا أو وكلاء عنه لعموم ما سبق ذكره أو جزء منه وعزله/ عزلهم. واقر/ نقر بمقتضى هذا التوكيل كل ما يقوم به الوكيل المذكور/الوكلاء المذكورون أو من ينوب عنهم في حدود القانون.
تحريرا في ...............................................................

في اليوم ................ من شهر ................ سنة   

التوقيع:


